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Verslag Algemene Ledenvergadering KAV Holland 

22 april 2016 

Afwezig met bericht van verhindering: Cor Hagen, Jan Roelfsema, Peter van Haaren, Marieke Piek, 

Tijmen Wiltink, Marc Plaisier 

1. Welkom en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. Er zijn geen aanvullende 

agendapunten en geen mededelingen. 

2. Verslag ALV 25 juni 2015 

Het verslag van de vorige jaarvergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Jaarrekening 2015 
De penningmeester geeft een toelichting bij de belangrijkste posten van de winst- en verliesrekening. 
Het jaar is afgesloten met een positief resultaat van € 4.457.  Het eigen vermogen per 31-12-2015 
bedraagt €  36.191. Van de voorziening voor het jubileumjaar is een bedrag van € 5.000 over-
gebleven, dat zal worden gereserveerd voor een volgende gelegenheid. 
 
Verslag kascommissie 
de kascommissie heeft schriftelijk verklaard dat de penningmeester de administratie over 2015 heeft 
getoond, de vragen adequaat heeft beantwoord en dat de commissie geen onregelmatigheden heeft 
aangetroffen. 
 
De vergadering stemt in met de jaarrekening 2015 en de bestemming van het resultaat en verleent 
daarmee de penningmeester décharge voor het gevoerde beleid. 
 
4. Bestuurssamenstelling 
Geen mutaties in 2015 . Er is een vacature voor een Coördinator vrijwilligers.  
 
5.   Plannen 2015 in hoofdlijnen per commissie 
 
Wegatletiek/Remco: 

 Alle loopgroepen hebben goed gedraaid; het ledenaantal is stabiel gebleven. 

 De zaaltrainingen op maandagavond blijken een succes te zijn; deze worden nu in een cyclus 
van 10 weken gegeven. 

 Bijscholing van de looptrainers is vorig jaar niet gelukt. Begin dit jaar is voor alle trainers een 
cursus EHBSO georganiseerd, waaraan ook aan aantal jeugdtrainers van AV Haarlem 
deelnamen; goed om elkaar te leren kennen. 

 Begin dit jaar heeft een cursus assistent-looptrainers 8 nieuwe ass. trainers opgeleverd; de 
cursus zal zo snel mogelijk nog een keer gegeven worden. 

 In het kader van het jubileum heeft een loop-fiets estafette plaatsgevonden; deze wordt dit 
jaar herhaald rond de onderlinge wedstrijden eind september. 

 Met ingang van april wordt op elke eerste vrijdagavond van de maand een activiteit 
(coopertest, 5km wedstrijd) en een lezing/workshop georganiseerd met daarna een borrel. 
De eerste lezing had als onderwerp 'voeding'; op 15 mei geeft Peter van Buijtene een 
presentatie over 'sportrusten'. Deze avonden zijn niet alleen voor de weg-, maar ook voor de 
baanatleten. 
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Technische Commissie/Rens 

 T.o.v. 2014 is vorig jaar bijzonder goed gedraaid: de trainersbezetting was goed en de jeugd 
heeft veel medailles gewonnen op nationale kampioenschappen. 

 De gezamenlijke werptraining met AV Haarlem is voortgezet; dit jaar zal een gezamenlijke 
training polstok hoogspringen georganiseerd worden. 

 Het materialenhok van beide verenigingen zal op korte termijn samengevoegd worden met 
als doel een besparing op de uitgaven voor materialen. 

 Het idee is om voor het volgende seizoen competitie ploegen samen te voegen, vooral 
groepen met weinig atleten. 

 
Koos Kiers:  

 Verzorgt al jarenlang trainingen voor zowel Holland als Haarlem atleten en constateert dat 
de aanvoer naar het JRT onvoldoende is. 

 Zijn training staat niet vermeld in het trainingsoverzicht op de website van Holland. 
 
Voorzitter: de training zal worden toegevoegd in het overzicht. 
 
Matthijs: zit er een gedachte achter de verdergaande samenwerking met Haarlem? Fusie wellicht? 
Voorzitter: nee, wij hebben geen haast, er is voor ons geen dringende noodzaak; daarnaast liggen er 
nog te veel voetangels op dit pad; we laten het proces zich organisch ontwikkelen. 
 
Jeugdcommissie/Roos: 

 We vormen nu ongeveer een jaar met z'n tweeën de JC; inmiddels hulp gekregen van Jaco?   

 Het traject 'meer vrijwilligers in korte tijd' heeft veel tijd gekost, maar we merken dat de 
ouderparticipatie is toegenomen; er komen ook meer kinderen naar de wedstrijden. 

 Er is een app groep voor praktische ondersteuning en voor de jeugdtrainers. 

 De openingswedstrijden samen met Haarlem waren een groot succes: veel handjes, kleding-
verkoop en loten samen met Haarlem. 

 De doelen van het afgelopen jaar gelden ook voor dit jaar: de zichtbaarheid van de JC 
vergroten. De borrel voor ouders zal dan ook dit jaar weer georganiseerd worden. 

 Er zijn nog juryleden nodig; Kees zal gevraagd worden de cursus nog een keer te geven. 

 De samenwerking met de andere commissies is verbeterd; dit moeten we in stand houden. 

 We blijven activiteiten voor de kinderen organiseren: herfstkamp voor pupillen en CD 
junioren samen met AV Haarlem. 

 
Linda: ik heb in mijn loopgroep een aantal ouders met kinderen in de jeugd en zij zijn heel positief 
over de trainingen, activiteiten etc. Complimenten voor de JC. 
 
6.  Contributie en begroting 2016. 

 De voorzitter geeft aan dat dit jaar geen contributieverhoging plaatsvindt. Het aantal leden 
is iets meer dan 600, fifty-fifty verdeeld over baan en weg. 

 De penningmeester geeft een toelichting bij een aantal posten van de begroting, waarbij 
uitgegaan wordt van een lichte groei van het aantal leden en de maximale kosten die 
trainers kunnen declareren. De begroting voor materialen is gehalveerd i.v.m. het 
samenvoegen met de materialen van Haarlem. Het budget voor JC is iets verhoogd. 

 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de voorgestelde begroting 2016. 
 
5. Bekers en leden van verdienste 
De volgende bekers worden uitgereikt: 

- Jonkiebeker    Lydia van Dijk             
- Coach beker    Lucas Nieuweboer 
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- TC beker                  Sil Negenman 
- Veteranenbeker   Matthijs Seijlhouwer 
- Onderlinge dames   Mirthe Wiltink 
- Onderlinge heren   Hidde Koot 
- Wegatletiek dames   Josien  Scheepens 
- Wegatletiek heren   Lino Pistola 
- Holland beker    Mirthe Wiltink en Alyanne Bos 
- Kees Roosen bokaal   Linda van Galen   

 
Remco meldt dat Thea Smittenaar per 1 mei afscheid neemt als trainer loopgroepen. Zij zal worden 
opgevolgd door Jan de Ruiter. Tevens heeft Nanning Dijkstra afscheid genomen uit de commissie 
Wegatletiek. 
 
 
6. Rondvraag 

Lucas: 

 het is regelmatig een zooitje in de kleedkamers, vermoedelijk na gebruik door DSS. De 

voorzitter vraagt Kees dit (wederom) op te nemen met SRO. 

 Er is weinig tot geen aandacht voor de activiteiten en prestaties van Holland in het HD en de 

weekbladen. Kan er gezorgd worden dat stukjes bij de redacties worden aangeleverd? De 

voorzitter antwoordt dat bij het HD geen redactielid meer is voor atletiek, maar dat het 

mooi zou zijn als een PR/communicatie functionaris deze taak op zich kan nemen. Het 

bestuur zal in ieder geval de redactie-adressen verzamelen. 

De voorzitter sluit de vergadering, bedankt alle aanwezigen voor hun komst en bijdragen en nodigt 

een ieder uit voor een drankje en een hapje.  

Haarlems Dagblad 

ma t/m za 

 Haarlem e.o. 

http://www.hollandmediacombinatie.nl/
contact/persbericht/haarlems.dagblad/1
41/ 

stadsredactie@haarlemsdagblad.nl 

088-824 1215  

Haarlems Nieuwsblad 
donderdag 

83.000 Haarlem, Spaarndam, Hstede, 
Bloemendaal 

Redactie.hln@rodi.nl 

023-5425105 

Haarlems Weekblad 
woensdag 

56.175 Haarlem centrum, Zuid en Schalkwijk redactie@haarlemsweekblad.nl 

088-8241258 

De Haarlemmer 
donderdag 

60.010 Haarlem en Spaarndam West dehaarlemmer@buijzepers.nl 

Peter Dofferhoff en Maarten Koop 
071-3619323 
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